
J é g  z ő k ö n v v

Készült Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2022. október 27. napján tartott 
képviselő-testületi ülésről.

Testületi ülés helye: Városháza Tanácskozóterme
7370 Sásd, Dózsa György utca 32.

Jelen vannak: Dr. Jusztinger János polgármester, Pintér Gábor alpolgármester, Pál
Csaba, Rabb Győzőné, Takácsné Somogyvári Mária, Urvald Péter 
képviselők, Dr. Kajdon Béla jegyző, Nagy Lajos László pénzügyi 
irodavezető, Koszorús Tímea aljegyző, jegyzőkönyvvezető.

Igazoltan távol: Székely Szilárd képviselő

Dr. Jusztimer János polgármester köszöntötte a képviselő-testületet és a meghívott 
vendégeket. Megállapította, hogy a képviselő-testület 6 fővel van jelen, az ülés határozatképes, 
majd azt megnyitotta. Tájékoztatta a testületet és a megjelenteket, hogy az SZMSZ értelmében 
a képviselő-testület üléséről hangfelvétel készül.

Javasolta, hogy a meghívóban kiadott napirendi pontokon kívül tárgyalják meg:
7. / napirendi pontként: Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal ügyfélfogadásának

módosítása,
8. / napirendi pontként: REK1 támogatás iránti igény benyújtása.

Megkérdezte, van-e valakinek más napirendi javaslata.

További javaslat nem hangzott el, a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat fogadta el:
1. / Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között

átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. /  Helyi adókról szóló rendelet módosítása
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

3. / Hegyháti ösztöndíj alapításáról szóló rendelet módosítása
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

4. / Beszámoló a Sásdi ÁMK Óvodája és Bölcsődéje működéséről
Előadó: Gálné Banizs Gabriella igazgató

5. / Beszámoló a 2022. évi helyi adóztatási tevékenységről
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző

6J Mecsek-Dráva Önkormányzati Társulás társulási megállapodásának módosítása 
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

7./ Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal ügyfélfogadásának módosítása 
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző
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8./ REKI támogatás iránti igény benyújtása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

9. / Kutyafuttató helyszínének kijelölése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

10. / Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ intézményvezetői pályázata, a pályázat
elbírálása, az intézményvezető kinevezése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

11. / Beszámoló a Népjóléti Bizottság átadott hatáskörében hozott döntéseiről
Előadó: Rabb Győzőné a Népjóléti bizottság elnöke

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy zárt ülés keretében tárgyalják 
személyi ügyek okán a 10-11./ napirendi pontokat. A 10./ napirend zárt ülésen történő 
tárgyalását az egyik pályázó kérte.

N a <j i r e n d t á r g y  a 1 á s a:

1./ Beszámoló a lerárt határidejű, határozatok végrehajtásáról a két testületi ülés
között átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb 
eseményekről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a testület által elfogadott 
energiatakarékossági intézkedési terv megvalósítása megkezdődött. Az intézkedési terv a 
Hivatalt és Közösségi Házat érintő részére még visszatérnek. Az óvodánál tervezés alatt áll a 
fűtési rendszer átalakítása.
Október 1-jén az önkormányzat képviselői Raaba-Grambach osztrák testvértelepülésen 
ünnepelte a testvér-települési kapcsolat 30 éves évfordulóját, ahol Josef Gangl néhai 
polgármesterre is emlékeztek. Október 3-ra készült el az Arad utcában az idősek nappali ellátása 
új közösségi tere, amellyel az intézmény ellátotti létszáma bővíthető lesz, ezzel a finanszírozása 
is javítható. Megköszönte a Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. és a Sásdi Szociális 
Szolgálat munkatársai közreműködését a munkálatokban. Október 4-én kapta meg a Sásd 
Városgazdálkodási Nonprofit Kft. a 2.200 ezer forintos hulladékgazdálkodási bírságot 
megállapító határozatot, amely decemberig a 276 t mennyiségre becsült hulladék 
elszállíttatására is kötelezte a céget. Ezzel még további, a bírsághoz hasonló nagyságrendű 
kiadás keletkezik. Ezzel kapcsolatosan azt javasolta, hogy a jogorvoslati lehetőségeket ki kell 
használni. Ennek ellenére a határozatban foglaltaknak eleget kell tenni. Kérte a főispán úr 
segítségét, de csak a bírósági felülvizsgálat útján változtatható meg a határozat.
Két héten belül várható a TOP+-os programból megvalósuló 2 játszótér befejezése.
Október 6-án az Aradi vértanúkra emlékezett a város, megköszönte Ács Adrienn és Ficsor 
Tamás felkészítő tanárok és a középiskola tanulói közreműködését, a jelenlévők részvételét. 
Október 13-án volt a választási ciklus első 3 évének évfordulója. Ennek kapcsán kijelentette, 
hogy a testület egységes, a közösség érdekében együtt tud dolgozni.
Bejelentette, hogy október 14-én a városháza felső szintje levált a gázfűtésről, ezzel a hivatal 
teljes egészében fatüzelésre állt át, a gázfűtés kizárólag a járási hivatal irodáit szolgálja. A 
tapasztalatok szerint jól működik, hatékony takarékossági intézkedés volt.
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Ezzel mindkét, más szabályzók szerint és más munkarendben dolgozó hivatal működését 
lehetővé tették. Mintegy 400 ezer forintos beruházással sikerült megvalósítani, és hozzájárult a 
100 millió forintos energia-megtakarítási terv megvalósításához.
A tankerületi iroda is elköltözött a Rákóczi F. u. 41-ből az általános iskolához, a Sásd, Kossuth 
Lajos utca 1. szám alatti épületet bezárták. A falugazdász iroda is kiköltözött. Az Arad utca 1- 
ben és a városházán fatüzelésre álltak át. A Közösségi Ház esetében a gázfogyasztás 
nagyobbrészt a közétkeztetést biztosító konyha működésével íugg össze.
Október 16-án történt a Sásd Város Német Nemzetiségi Önkormányzat, a Sásdi Deutsch Klub 
és Raaba-Grambach testvértelepülés, továbbá a Sásdi Nyílzápor Hagyományőrző 
íjászegyesület összefogásával megvalósult a Nemzetiségek és Civil Közösségek Háza udvari 
épületében kialakított új közösségi tér átadása. Megköszönte az összefogást.
Október 17-én Móring József Attila kormánybiztos tett látogatást Sásdon. Megtekintette a 
fejlesztési helyszíneket. Megnézte az uszodát is, amely teljesen kész, csak a rezsiköltségek 
emelkedése miatt várnak a nyitással. Azt azonban lehet tudni, hogy a Szigetvári Tankerületi 
Központ iskolái egyelőre nem veszik majd igénybe a sásdi uszodát.

Székely Szilárd képviselő megérkezett a testületi ülésre.

Dr. Jusztinuer János polgármester bejelentette, hogy október 19-én elindultak a lakossági 
képzések az EFOP-3.9.2. program keretében. Álláskeresési ismeretek, parkgondozó, angol és 
német nyelvi képzések vannak. A pályázat függőben lévő szabálytalansági eljárása ügyében 
örvendetes, hogy a 8 millió visszafizetését méltányosságból elengedték.
Október 20-án 100 nehéz helyzetben lévő családon tudtak élelmiszercsomaggal segíteni. 
Október 21-én történt meg a Dózsa utcai járda átadása. Kisebb észrevételek voltak, a javítást 
az alvállalkozó el fogja végezni. Megköszönte a Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. 
rekordidő alatt történt példás kivitelezését.
Ezen a napon történt meg az Orgona utcai építési telkek 22 millió forintos víz- és szennyvíz 
közmű bekötéseinek átvétele is. Itt két telek van, amely eddig nem kelt el. Azt javasolta, hogy 
a maradék telkeket nem támogatásként, hanem piaci alapon, teljes áron értékesítsék annak 
érdekében, hogy minél előbb beépüljön, teljes legyen az utcakép.
Október 21-én került sor az Általános Iskolában az 1956-os forradalom és szabadságharc városi 
megemlékezésre. Megköszönte a felkészítő pedagógusoknak is a színvonalas és méltó 
ünnepséget. A közösségi házban 24-én jótékonysági ruhabörze kezdődött, köszönte a rengeteg 
felajánlást és a szervezők munkáját.
Beszámolt arról, hogy október 26-án az érintett települések polgármesterei tanácskoztak a sásdi 
központi háziorvosi ügyelet kérdésében. Jelen volt dr. Rus János, a feladatellátására ajánlatot 
tevő Emergency Service Kft. képviselője. A jelenlegi szolgáltató 351 forint / fő /hó 
önkormányzati hozzájárulása évi 14 milliós igény, amely jövőre ismét jelentősen drágulni fog, 
akár 20 millió forint is lehet. Más szolgáltatót kell keresni, ami szinte lehetetlen. Nagyon kicsi 
a 10 ezer fős körzetlélekszám, emiatt az ellátás nagyon sokba kerül. Az állami átvétel egyelőre 
nem kiszámítható. Meg kell próbálni a költségeket lefaragni. A mostani szolgáltatás nagyon 
drága. Mindent megtesz annak érdekében, hogy Sásdon megmaradjon az ügyelet, de a 
működését racionalizálni kell. Az Emergency Service Kft. ajánlatát a települések képviselői 
elviekben egyhangúlag elfogadnák, ezzel mintegy harmadára lehet csökkenti az önkormányzati 
hozzájárulás összegét. A további részleteket még a testület tárgyalni fogja, ha az előkészítés 
befejeződik.
Elmondta, hogy a fejlesztési projektek közül a TOP+-ban van előrelépés. Megérkezett az Élhető 
települések program 490 millió forintja, amelyből (15 millió forintnyi részéből) a játszóterek 
építése is történik.
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A tervezővel áttekintették a terveket. Ebben a projektben a Közösségi Ház felújítása is 
megtörténhet.
Továbbá a sportpályán, a régi közlekedési park helyén fedett szabadtéri színpad, kiszolgáló 
épületek, egy rendezvénytér épülhet. A focipályán pedig a fűtőkört alakítják át. Harmadik 
fejlesztési célként a Szoborkertben a kertmozi infrastruktúrája újulhat meg. A többi fejlesztési 
projekt pályázat még döntésre vár.

Dr. Kaidon Béla jegyző megnyugtatott mindenkit, hogy a szabadtéri mozi fejlesztése a park 
funkcióját nem érinti, nem alakítja át a park képét. A fejlesztés nagyrészt hordozható eszközök 
beszerzéséről szói.

Dr. Jusztini;er János polgármester hozzátette, hogy valóban nem változik a tér arculata, csak 
szebb lesz.
Az energiatakarékossági intézkedési tervben a közvilágítási szolgáltatást érintő kérdéseket 
vetett fel. Elmondta, hogy a közvilágítás díja jövőre várhatóan megtízszereződik, de olyan 
hektikusan változik az ár, hogy kiszámíthatatlan melyik időpontban kell szerződést kötni. Sásd 
közvilágítási rendszere elavultjövő évtől a jelenlegi lámpatesteket már nem gyártják, nehezen 
lesznek pótolhatók. A közvilágítási korszerűsítési programok eddig egyfajta lízingként 
működtek. Nem volt tényleges megtakarítás, de legalább korszerűbb, tovább karbantartható a 
rendszer, illetve a fényerő szabályozása is lehetőség ad takarékosságra. Most látja 
elérkezettnek, hogy belevágjon Sásd is a korszerűsítésbe. Ha olyan rendszert akarnak, ami az 
energia-megtakarítás költségéből finanszírozható, akkor most, amikor az energiaár magas, meg 
lehet valósítani a fejlesztést. A megtérülés a jelenlegi árakon 13 év. November 22-ére 
képviselő-testületi ülést szándékozik ebben a kérdésben összehívni, ahol az ajánlattevők 
elmondják a konstrukció feltételeit.
A 2017-ben pályázatból beszerzett önkormányzati traktor ügyében tájékoztatta a testületet, az 
tavasszal elromlott és nem javítható. Ügyvédi megbízást adott a garanciális javítási jogunk 
érvényesítésére.
A Hömyék 19. szám alatti önkormányzati bérlakások egyikének kéményét a kéményseprő 
szabálytalannak minősítette, a kémény felújítása hamarosan megtörténik.
A temetőben Plesz Györgyné, Nusi néni felajánlásként a ravatalozó falához keresztet állíttatott. 
Megköszönte az adományt, egyeztetni fog még az adományozóval a jelenleginél alkalmasabb 
helyszín kijelöléséről.

Dr. Kaidon Béla jegyző bejelentette, hogy a Rákóczi Ferenc út 41. főépülete ki lett ürítve. 
November 1-jétől a főépületet kizárólag a rendőrség használja, a melléképület fűtését 
leválasztják, a támogató szolgálat maga fűt és fizeti az áramfogyasztását. Tájékoztatta még a 
testületet arról, hogy a közösségi ház tornacsarnokára a tankerület továbbra is igényt tart, 
kezdeményezték a használati szerződés aktualizálását.

Rabb Gvőzőné képviselő megkérdezte, az ügyeleti kérdésben mi az ajánlat tartalma, milyen 
feltételekkel látná el az ajánlattevő.

Dr. Jusztinger János polgármester válaszában elmondta, hogy nyilván változna a szolgáltatás 
tartalma, de erről majd az ajánlat részletes tárgyalása után tud a testület dönteni. Egyelőre 
előzetes tájékoztatást adott, majd a képviselő-testület később tárgyalja a kérdést.

Székely Szilárd képviselő szerint a jelenlegi rendszer fenntarthatatlan, a települések ezt nem 
tudják finanszírozni.
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Pintér Gábor alpolgármester a Deutsch Klub közösségi épületének átadásával kapcsolatban 
megköszönte a Sásdi Nyílzápor Hagyományőrző íjászegyesület segítségét és a képviselő- 
testület hozzájárulását.

Dr. Jusztin; er János polgármester javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

111120)22. (X.27.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
szóló beszámolót elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

2./ Helyi adókról szóló rendelet módosítása 
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

írásbeli előterjesztés -  a helyi adókról szóló rendelet módosítása -  a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea aljegyző az írásban kiadott előterjesztés kiegészítéseként elmondta, hogy a 
telekadó bevezetése időpontjára a képviselő-testület elvi döntést hozott. A javaslat szerint 
azonban határozatlan időre történne a halasztás.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek az adórendelet módosítása 
rendelettervezet elfogadását.
Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi rendeletet alkotta:

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
15/2022. (X. 28.) önkormányzati rendelete

A helyi adókról szóló 16/2021. (XI. 8.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
19/2021. (XII. 20.) önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek hatályba nem

lépéséről

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)
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3./ Heg háti ösztöndíj alakításáról szóló rendeletjnódosítása 
Előadó: Koszorús Tímea alieirvző

írásbeli előterjesztés -  a hegyháti ösztöndíj alapításáról szóló rendelet módosítása -  a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea aljegyző az írásban beteijesztett javaslathoz elmondta, hogy az EFOP-3.9.2. 
pályázati projekt feltételeihez kell hozzáigazítani a támogatás feltételrendszerét. Az ösztöndíj 
az eddigi tanévre szóló rendszeres támogatás helyett egyszeri kifizetésű, egy alkalomra szóló 
támogatássá válik.

Dr. Jusztiner János polgármester javasolta a testületnek a rendelettervezet elfogadását. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi rendeletet alkotta:

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
16/2022. (X. 28.) önkormányzati rendelete

A Hegyháti ösztöndíj alapításáról szóló 8/2018. (VI.5.) önkormányzati rendelet
módosításáról

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)

4.1 Beszámoló a Sásdi ÁMK Óvodá'a és Bölcsődé é működéséről 
Előadó: Gálné Banizs Gabriella igazgató

írásbeli előterjesztés -  az intézményegység beszámolója -  a jegyzőkönyv mellékleteként 
csatolva.

Gálné Banizs Gabriella igazgató elmondta, hogy a pandémia okozta korlátozások miatt 
elmaradt rendezvényeket tudják pótolni. Sok a személyi változás, anyagi megfontolásból jó, 
megbízható szakemberek hagyják ott az intézményt, ez a jövőre nézve is reális veszély. Nem 
kívánnak az óvodapedagógusok sztrájkolni, de szolidárisak azokkal, akik felemelték a 
hangjukat a köznevelés terén tapasztalható problémák miatt. Megköszönte a fenntartó 
támogatását, segítségét. Az erkölcsi elismerés mellett a dolgozók értékelik az anyagi támogatást 
is, mint például a cafetéria juttatás.

Dr. Jusztinger János polgármester kijelentette, példaértékű az óvoda és a bölcsőde 
működése, az intézmény légköre, ahogy a nehézségek ellenére a legtöbbet hozzák ki a 
lehetőségekből. Javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.
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Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
112/2022. X.27. KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Sásdi Általános 
Művelődési Központ Meserét Óvodája és Bölcsődéje intézmény egy ség 
működéséről szóló beszámolót.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

5./ Beszámoló a 2022. évi heb i adóztatási tevéken- sédről 
Előadó: Dr. Ka:dón Béla e ző

r

írásbeli előterjesztés -  beszámoló a 2022. évi helyi adóztatási tevékenységről- a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Kaidon Béla jegyző az írásbeli beszámolóhoz hozzáfűzte, hogy tavaly óta jelentős számú 
ellenőrzés folyik valamennyi ingatlanra kiterjedően. Ennek eredményeként pontosabb a 
nyilvántartás, és az adóbevételek is nőnek. Az iparűzési adó a várakozásokkal ellentétben 
többletet hoz. Eredményesnek mondható a hátralékok behajtása is. Kérte a beszámoló 
elfogadását.

Urvald Péter képviselő megkérdezte, hogy a behajthatatlan tételek között van-e olyan cégnek 
tartozása, amelynek a tulajdonosi háttere ugyanaz?

Dr. Kaidon Béla jegyző tudomása szerint nincs ilyen hátralékos.

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető felhívta a figyelmet, hogy az állami kompenzáció 
az adóbevételek változását követi, kiegyenlíti.

Dr. Jusztinger János polgármester az adócsoport munkájának elismerése mellett kérte a 
beszámoló elfogadását.
Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Ké viselő-testületének 
113/2022. (X.27.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja és tudomásul 
veszi a jegyző beszámolóját a hivatal 2022. évi adóztatási tevékenységéről. 
Továbbra is nagy hangsúlyt kell fektetni a nyilvántartás aktualizálására és a 
hátralékok behajtására.

Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Kajdon Béla jegyző
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6./ Mecsek-Dráva Önkormány zati Társulás társulási mc»álla,odásának módosítása 
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

írásbeli előterjesztés -  a társulási megállapodás módosításának tervezete és határozati 
javaslat -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea aljegyző elmondta, hogy változás lesz a Mecsek-Dráva Önkormányzati 
Társulás társulási megállapodásában: több település jelezte a Társuláshoz való csatlakozási 
szándékát, valamint olyan települések is vannak, akik viszont tagságukat szeretnék 
megszüntetni. Ennek okán szükségessé és időszerűvé vált a Társulási megállapodás néhány 
pontjának módosítása, mely a tagtelepülések támogatásával valósulhat meg. Ezen kívül a 
szükséges módosításokat is végig vezették.

Dr. Jusztin»er János polgármester javasolta a társulási megállapodás módosításának 
elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
114/2022. (X.27.1KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a Mecsek- 
Dráva Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsának 27/2022.(IX. 14.) számú 
határozata szerinti társulási megállapodás módosítását az előterjesztés 
mellékletében lévő tartalommal jóváhagyólag elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

7./ Sásdi Közös Önkormán zati Hivatal fl»\ félfo adásának módosítása 
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző

Dr. Kaidon Béla jegyző szóbeli előterjesztésében előadta, hogy az energiatakarékossági 
intézkedési terv megvalósítása érdekében szükségessé vált -  mind a tüzelő-, mind az 
elektromos áram megtakarítása céljából -  heti két nap otthoni munkavégzés elrendelése, mely 
mellett az ügyfélfogadás rendje is felülvizsgálatra szorul. Az ügyfélfogadás szerdán, 
csütörtökön és pénteken lesz.

Dr. Jusztinger János polgármester hozzátette, a saját polgármesteri fogadóórája csütörtökön 
lesz.

Dr, Kaidon Béla jegyző elmondta még, hogy a hivatal néhány helyiségében klímaberendezés 
fog rendkívüli fűtést biztosítani, például a tanácskozóteremben, de a falugazdász irodában is. 
Ehhez új készülékeket kell felszerelni. A három új berendezés felszerelését pályázati pénzek 
átcsoportosításával valósították meg.
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A tűzifával való fűtés személyi feltételei is úgy állnak rendelkezésre, hogy a heti 3 napot tudják 
megoldani. Kérte, hogy a hivatal ügyfélfogadási és munkarendjének átmeneti módosítását, 
november 1. és április 15. között, vegye tudomásul a képviselő-testület.

Dr. Jusztini-er János polgármester javasolta a testületnek a hivatal ügyfélfogadási- és 
munkarendjének módosítását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

115/2022. (X.27.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jegyző javaslatára 
elfogadja a Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal módosított munka- és 
ügyfélfogadási rendjét 2022. november 1-je és 2023. április 15. közötti 
átmeneti időszakra. Ennek értelmében a Hivatal heti ügyfélfogadási 
ideje: szerda, csütörtök és pénteki napokra korlátozódik. Hétfőn, kedden 
otthoni munkavégzés keretében intézik a Hivatal munkatársai a 
folyamatban lévő ügyeket.

Határidő: bevezetésre 2022. november 1 
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

8./' REKI támogatás iránti igény ben útása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester szóbeli előterjesztésében előadta, hogy az évente kétszer 
benyújtandó igény második igénylését kell módosítani.

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető elmondta, hogy az egyik jelentős adófizető utólag 
észlelte a téves adóbevallását, a korrekció miatt jelentős összegű adó-visszatérítése lesz. Emiatt 
a korábban már benyújtott, de még el nem bírált második pályázatot vissza kell vonni és az új 
visszafizetési kötelezettségre tekintettel új tartalommal kell azt benyújtani.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a támogatási igény módosítását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.
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Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testületé -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
116/2022, (X.27. KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
önkormányzat 2022. évi költségvetésére, a kialakult likviditási 
helyzetre és a fizetési kötelezettségekre tekintettel 2022. évben 
soron kívüli pályázatot nyújt be a Magyarország 2022. évi 
költségvetéséről szóló 2021. XC. törvény 3. számú melléklet 
II.5.2.1.5. pontja alapján az önkormányzatok rendkívüli 
támogatására.

Határidő: pályázat benyújtására 2022. november 10.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

9./ Kút \ afuttató hel\ színének ki jelölése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinuer János polgármester elmondta, hogy a lakosság kérésére kutyafuttató 
helyszínét szükséges kijelölni. Két helyszín jöhet szóba. Az egyik a régi vásártér területe, itt 
több pénzbe kerül a kialakítás, mivel teljesen körbe kell a területet keríteni. A másik az újtelepi 
kertészet és a régi KRESZ park közötti füves terület egy része, itt számításai szerint 500 ezer 
forintból megvalósítható a körbekerítés. Ezt a második megoldást javasolná azzal, hogy meg 
kell kérdezni a környéken lakók véleményét is.

Rabb Gvőzőné képviselő jobbnak látja a vásártéri helyszínt.

Székelv Szilárd képviselő szerint vizsgálják meg a helyszíneket. Szóba jöhetne még a 
sportpálya és a vasút közötti MÁV terület bérlete is.

Pintér Gábor alpolgármester a vásártéren el tudja képzelni a helyszínt.

Dr. Jusztinger János polgármester azt javasolta, hogy a kérdést egyelőre vegyék le 
napirendről, további információkat gyűjt, és azt követően lehetne döntést hozni.

A képviselő-testület a kutyafuttató kijelölésének napirendről való levételét vita nélkül 
elfogadta.

Dr. Jusztinger János polgármester mindenkinek megköszönte a megjelenést, a képviselő- 
testület zárt ülés keretében folytatta tovább a tanácskozást.

Dr. jusztinger János 
polgármester



J E L E N L É T I  Í V

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2022. október 27. napján 
megtartott képviselő-testületi ülésen megjelent képviselők részére

Dr. Jusztinger János
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Székely Szilárd

Takácsné Somogyvári Mária

Urvald Péter
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Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2022. október 27. napján 
megtartott képviselő-testületi ülésen megjelent meghívottak részére

Dr. Kajdon Béla 

Koszorús Tímea 
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